

نشرة دافعي الضرائب Taxpayers Bulletin

البيانات المفتوحة Open Data

Within the framework of the general standards applied by the government of the United Arab Emirates, the Federal Tax Authority is keen to apply the open data policy, which is the provision of general data related to the activities and services provided by the authority through its website.

to visit the page:

Click here



في إطار المعايير العامة التي تطبقها حكومة الإمارات العربية المتحدة، تحرص الهيئة الاتحادية للضرائب على تطبيق سياسة البيانات المفتوحة، وتتمثل في إتاحة البيانات العامة المتعلقة بالأنشطة والخدمات التي تقدمها الهيئة عبر موقعها الإلكتروني.

لزيرة الصفحة:

اضغط هنا



طلب الاستثناء الإداري Administrative Exception Request

Through this service, a registrant can apply to the FTA to receive an exception to its obligation to comply with certain administrative requirements, including extending the timeframe for exporting goods, and what to include on tax invoices and tax credit notes.

To access this service:

Click here



من خلال هذه الخدمة، يستطيع المسجل تقديم طلب إلى الهيئة لاستثناءه من التزاماته بالامتثال بمتطلبات إدارية معينة، بما في ذلك تمديد الإطار الزمني لتصدير السلع ومحتوى الفواتير الضريبية والإشعارات الدائنة الضريبية.

للدخول إلى الخدمة:

اضغط هنا



تارا TARA

Now you can use the "Tara" Virtual Assistant Chatbot service available on the Federal Tax Authority website and EmaraTax App to inquire about the status of your request or complaint submitted.

Click here



يمكنك الآن استخدام خدمة المساعد الافتراضي "تارا" الموجودة في موقع الهيئة الاتحادية للضرائب وتطبيق إمارات تاكس للاستعلام عن حالة الطلب أو الشكوى المقدمة.

اضغط هنا



التشريعات Legislations

You may access the Federal Tax Authority Decision 15 of 2023 on Professional Development Requirements for Natural Person Tax Agents by:

Clicking on



يمكنك الاطلاع على قرار الهيئة الاتحادية للضرائب رقم (15) لسنة 2023 في شأن متطلبات التطوير المهني المستمر على الوكلاء الضريبيين من الأشخاص الطبيعيين عبر:

الضغط هنا



الأدلة المحدثة Updated Guides

You may access the VAT Public Clarification on the Criteria to be Followed in the Determination of Parts and Pieces of Electronic Devices by:

Clicking on



يمكنك الاطلاع على التوضيح العام لضريبة القيمة المضافة الخاص بالمعايير التي يجب اتباعها عند تحديد الأجزاء والقطع الخاصة بالأجهزة الإلكترونية عبر:

الضغط على



رأيك يهمنا! Your Opinion Matters!

Share your opinion through the "Survey to Measure Taxpayers' Satisfaction with Awareness of Tax Topics"

شاركنا رأيك عبر "استبيان قياس رضا دافعي الضرائب عن المواد التوعوية"

Click here



تواريخ تقديم الإقرارات Filing Dates

15 January 2024

Final deadline for filing Excise returns for the tax period ending on 31st December 2023

29 January 2024

Final deadline for filing VAT returns for the tax period ending on 31st December 2023

كيف نتواصل معنا? How to Contact Us?



info@tax.gov.ae



800 82923